
Vragen CDA-fractie bij agendapunt 7 Jaarrekening 2022 

Raadscommissievergadering van: 20 juni 2023

Om een vlotte verwerking van alle vragen van alle fracties mogelijk te maken, hebben wij bij het invullen van dit format de volgende verzoeken:

 Wilt u a.u.b. gebruik maken van dít format en dit format NIET aanpassen door bijv. kolommen toe te voegen
 Levert u de vragen a.u.b. zo beknopt mogelijk aan | in lettertype Verdana 9 | a.u.b. één vraag per rij
 Gebruikt u a.u.b. voor ieder agendapunt een afzonderlijk formulier, zodat wij de vragen & antwoorden later bij het desbetreffende agendapunt kunnen opslaan

Vraag Antwoord

1. U stelt voor om middelen toe te voegen aan de reserve co-financiering. 
Daar is recent al een significant bedrag beschikbaar voor gesteld. Tot op 
heden is er nog geen gebruik van gemaakt en toch vraagt u wederom om 
een fors bedrag toe te voegen. U verwacht een aantal voorstellen voor de 
jaren 2023 en 2024. Kunt u aangegeven welke voorstellen dit zijn?

Cofinanciering wordt vaak door Rijk en provincie vereist bij het toekennen van 
subsidies. Wethouder De Kruif heeft aangegeven dat er een subsidie door de provincie
en het Rijk wordt gegeven voor fietspad De Groep, daarvoor is mogelijk cofinanciering 
uit deze reserve benodigd. Daarnaast vraagt de gemeente op dit moment veel 
subsidies op het gebied van duurzaamheid aan. Ook daar is mogelijk cofinanciering 
voor nodig. 

2. U stelt voor om 350.000 toe te voegen aan de reserve dorpsvoorziening. 
Dit om de voorzieningen in het dorp te verbeteren. Ook op het gebied van 
sport. Kunt u aangeven waar dan aan gedacht wordt?

In 2025 wordt een breder onderzoek uitgevoerd naar de sportaccommodaties in de 
gemeente. Uit dit onderzoek volgen conclusies en aanbevelingen. Deze middelen 
kunnen een bijdrage zijn om de aanbevelingen vervolgens op te pakken en uit te 
voeren. Mocht dit het geval zijn, volgt hiervoor te zijner tijd een apart raadsvoorstel. 

3. Op pagina 58 van de jaarrekening geeft u onderaan de pagina aan dat u 
een voordeel van 26.000 heeft gerealiseerd op het vastgoed doordat de 
energiekosten lager zijn uitgevallen. Kunt u aangeven hoe dit komt?

Een deel van het voordeel van € 26.000 heeft betrekking op lagere energiekosten. Dit 
komt omdat de afrekening 2022 van elektra nog niet heeft plaatsgevonden. De 
afrekening 2022 zal worden verantwoord in 2023.

4. De risico’s en de toelichting op de risico per programma (pagina 79 en 80) 
zijn op een paar risico’s na, geheel gelijk met de bedragen en toelichting in
het jaarverslag over 2021. Dat het risico percentage en de kans 
percentage niet afwijkt kunnen we begrijpen maar kunt u aangeven 
waarom ook de meeste bedragen in de tabel op pagina 79 geheel gelijk 
zijn met de bedragen uit de jaarrekening 2021?

Ieder jaar wordt bij de begroting opnieuw beoordeeld of de risico’s, op basis van 
inschatting en ervaringscijfers, aangepast dienen te worden. In de begroting 2022 zijn 
de risico’s niet wezenlijk veranderd ten opzichte van 2021. 


